
                           

         ÅRSBERETNING 2012 (APRIL 2012‐APRIL 2013) 

          Styret har i inneværende periode bestått av: 

        Navn                                     Funksjon                                         Funksjonstid 

 Olav Høva Næss                  Leder                                      2012‐2014 
 Nils  Gudbrandplass           Kasserer                                 2011‐2013 (på valg) 
 Kjetil Pharm                         Sekretær                                2011‐2013 (på valg) 
 Jens  Otto Bache                 Styremedlem                        2011‐2013 (på valg) 
 Ragnar Bang                        Styremedlem                         2012‐2014   
 
Martin  Ahlbæk                    Varamedlem                         2011‐2013 
Marit   Haug                          Varamedlem                         2011‐2013 
 
Helge Ludvigsen                   Revisor                                   2011‐2013 
 
Dorte Rasmussen                 Leder valgkomite                  2010‐2013 
Erik  Bråthen                         Medlem valgkomite              2011‐2014 
Terje Liveng                           Medlem valgkomite              2012‐2015 

DRIFT 
NNF mottok i 2012  379 innbetalinger.  Dette er tilnærmet likt det som kom inn i 2011 da 
antall innbetalinger var 373.  Medlemskontingenten for 2011 var kr 900.  Inntil 6.3 var det 
registrert 359 innbetalinger for 2013. Dette er tre flere enn på samme tid i 2012.  Dette må 
sies å være et bra resultat, særlig sett på bakgrunn av de to foregående vintrene som var 
svært snøfattige.  Styret iverksatte en ringerunde til de som ikke hadde betalt noe som ser ut 
til å ha lønt seg.  Pr. 6.3 2013 var innbetalingene slik: 

         KR  STED                 BET   TOT    % LOK   % TOT 
       4500  Såten                  5 /   7 /   71.4 /   1.3 
       1800  Olfisken               2 /   2 /  100.0 /   0.5 
      51400  Grønhovd              55 /  78 /   70.5 /  15.4 
      18900  Ranten                21 /  28 /   75.0 /   5.7 
     125650  Myking               133 / 194 /   68.6 /  37.7 
       3150  Øyslettan              6 /   8 /   75.0 /   0.9 
       1800  Fjellset               2 /  10 /   20.0 /   0.5 
      44900  Skålsrudstølen        45 /  79 /   57.0 /  13.5 
       5400  Nystølen               5 /  12 /   41.7 /   1.6 
      12150  Bruset                13 /  22 /   59.1 /   3.6 
       8100  Voleli                 9 /  16 /   56.3 /   2.4 
      15300  Foss                  17 /  23 /   73.9 /   4.6 
       2700  Nedre Foss             3 /   5 /   60.0 /   0.8 
        900  Storeli                1 /   2 /   50.0 /   0.3 
       4500  Nedrestølen            5 /  13 /   38.5 /   1.3 
      32450  Saupeset              37 /  96 /   38.5 /   9.7 
 
     333600  Tilsammen            359 / 595 /           60.3 
 

 



Noen av innbetalingene gjelder flere hytter, mens andre ikke betaler full kontingent av 
forskjellige grunner. Enkelte betaler også mer enn kontingenten. Det tas som tegn på at man 
er fornøyd med løypetilbudet. 

Årsmøtet ble avholdt i Nes Fjellkirke Skjærtorsdag 5.april.  Det var 23 stemmeberettige til 
stede og totalt 31 fremmøtte.  

Laget har avholdt 4 styremøter i denne perioden i tillegg til diverse E‐mails og telefoner.  Det 
viktigste for styret har vært å gi et godt løypetilbud både vinter og sommer.  En ting var 
likevel prioritert i tillegg til dette, og det var fjerningen av den skjemmende camping‐vognen 
ved veien til Såtestølan.  Den ble fjernet i løpet av sommeren. 

Dugnaden 
Årets dugnad for å sette i stand sommerløypene ble arrangert i Pinse‐helga med 
rekordoppslutning.  Over 40 stykker deltok.  Imponerende!  Det ble ryddet, lagt klopper, 
malt og utbedret stiene.  Været var antagelig det beste av hele sommeren 2012 slik at med 
Fagerhøys fantastiske grillmat ble dugnadsfesten lørdag kveld på uteterassen en flott 
opplevelse! 

Hærverk.  
Dessverre ble det begått hærverk på varden på Mykingbrøtet i høstferien Den ble tagget rød 
og delvis ødelagt.  I tillegg ble benken som står der også tagget med  diverse uttrykk som 
ikke passer seg på trykk.  Forholdet ble anmeldt til lensmannen i Nes som foretok en del 
undersøkelser i sakens anledning, men som ikke fant å gå videre med saken av 
prioriteringshensyn.  Hallingdølen hadde også et oppslag om saken.  To av lagets 
medlemmer, Marit og Morten Haug, satte imidlertid både varden og benken i fin stand etter 
kort tid. Takk skal dere ha! 

Kart 
Nye kart ble tegnet av Dorthe på Fagerhøy.  Disse ble satt opp til Vinter‐ferien. Styret er av 
den mening at de nye kartene gir en bedre oversikt over området og er lettere å lese/forstå. 

Avtale med Nes Prestegjelds Sparebank 
Laget har fått til en avtale med banken stort kr 5000.‐ som i hovedsak dekker porto til 
utsendelse av konvolutter til informasjonsskrivet til medlemmene mot at banken bruker sin 
logo og legger ved et lite info‐skriv. 

Eventyrløypa. 
Leder tok i mai kontakt med ordfører, rådmann, turistsjef og formann i NTN for å presse på 
for å få tilbakeført løypetilskuddet til NTN (NTN fordelte det så videre til aktuelle 
løypekjørere i kommunen) som kommunen trakk inn i 2010.  Dette førte til at forrige vinter 
ble Ranten‐Synstevann ikke kjørt. Flere av våre medlemmer trodde at vi var ansvarlig for 
denne løypestrekningen slik at når den ikke ble kjørt opp, syntes de at NNF gjorde en dårlig 
jobb.  Derfor ville noen ikke betale medlemsavgiften.  La det hermed være klart en gang for 
alle: Dette er kommunens jobb!  

Leder ble møtt med positiv innstilling og lovd at dette skulle inn på budsjettet for 2013.  Selv 
etter flere påminnelser klarte ikke kommunen å få dette med på budsjettet for 2013!  Det 
ble i et formannskapsmøte i januar lovt at det skal inn på neste års budsjett.  Så får vi håpe 
at det blir tilført noen midler til fordeling. Private aktører (bla Alf Majormoen) og 



næringslivet foretok forrige år en innsamling som resulterte i en del penger.  Resten av dette 
skal fordeles til kjørere av Eventyr‐løypa slik at de som har kjørt denne i vinter ihvertfall skal 
få NOE for kjøringen.  Som sikkert de fleste av dere har merket er Ranten‐Synstevann kjørt i 
vinter.  Stor takk til Harald Årsbog på Ranten som har gjort dette uten å vite om han får 
dekket dette. 

Leder i Seterstikka 
Leder svarte på et innlegg i Seter‐stikka der det ble stillt spørsmål ved om løypeavgiften i 
NNF var rettferdig.  Hyttefolket på Saupeset/Belgefet følte at de måtte være med på å 
subsidiere resten av løypenettet.  Konklusjonen  er at dette ikke er tilfelle og at det 
sannsynligvis vil lønne seg å opprettholde den ordningen vi har nå. 

Hundelort 
Det har i vinter vært en del hundelort i løypene som sannsynligvis skyldes et par hundespann 
som til tider har brukt løypenettet. Disse er blitt kontaktet om å ikke benytte løypene og nå 
er forholdene mye bedre.  I tillegg har de som kjører hundespann en egen (og meget flott!) 
løype bak Grønhovd slik at problemet nå er betydelig mindre. 

Vinterløypene  
Løypene må slik styret ser det ‐ og også fra de tilbakemeldingene vi har fått ellers – kunne 
sies å ha vært kjørt stort sett veldig bra.  Riktignok var det problemer på hydraulikken på 
løypemaskinen til Ranten ved juletider.  Da var det kjekt å ha «back‐up» med den gamle 
Fagerhøy‐maskinen til den andre maskinen ble satt i stand.  I tillegg gjorde et scooter‐kjørt 
spor fra Grønhovd til Såtestølan at skisesongen kunne starte tidlig for de som virkelig ville 
det (slutten av oktober) Det er også (slik som i «gamle dager») blitt kjørt en del løyper som 
ikke står på kartet bla scooter‐kjørt løype langs Mykingsjøen som tilbringerløype til de 
mange hyttene som ligger nede ved vannet. Løypekjører Davidsen har initiert dette. 

Sommerstier 
Arbeidet med sommerstiene fortsatte i 2012.  Brusetrunden, Dynarunden, 
Skurvenattrunden, Holmevannrunden og Såtenattrunden er oppdatert mht. merking/maling 
og rydding og ble satt i utmerket stand og anbefales å benyttes for de som ikke har gått dem.  
Turbeskrivelse ligger på hjemmesiden vår http://www.nnfriluftslag.org/sommerturer.html 

Hjemmesiden 
Friluftslaget har etablert egen hjemmeside der relevant informasjon om laget er lagt ut. 
Hjemmesidens adresse er: www.nnfriluftslag.org  E‐post er: post@nnfriluftslag.org 

Vi har også egen Face book side «Nes Nordmark Friluftslag» som har blitt mer og mer 
populær. Ofte får man der oppdatert informasjon om løyper og annet interessant stoff.  

http://www.nnfriluftslag.org/

